
Zápis z 13. jednání Školské komise RMČ Praha 22 ze dne 20. 9. 2022 
Zahájení jednání: 14:30 

Ukončení jednání: 16:15 

Přítomni: Špalková Kuželová, Štěpánková, Pecáková, Nováková, Musil, Rothová, Měchura, Ptáček, 

Vaňkátová, Vodičková, Hlasová, Šormová, Motlochová, Urbanec, Kadrnožková, Vaňková, Zmátlo 

Omluveni: Petr, Reinerová, Zdobinská, Koutský, Harantová, Konečná 

 

Program: 

1) Úvod, schválení programu. 

2) Postup školských zařízení v následujících letech (zastavení stavby Polyfunkčního domu v 

Pitkovicích). 

3) Různé. 

 

1) Úvod, schválení programu. 

Školská komise RMČ Praha 22 schválila program: 

Hlasování: PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

Program komise byl odsouhlasen. 

 

2) Postup školských zařízení v následujících letech 

Základní školy 

Otevírané první třídy ZŠ (predikce): 

Školní rok 2023/24 – 4 třídy ZŠ U Obory, 3 třídy ZŠ Jandusů 

Školní rok 2024/25 – 3 třídy ZŠ U Obory, 3 třídy ZŠ Jandusů 

Závěr: Ve školním roce 2023/24 by ZŠ měly spádové děti umístit, další rok bude zřejmě kapacita 

nedostačující. 

 

Mateřské školy 

MŠ Kolovraty 

již nebude moci přijímat děti z Uhříněvsi. 

 

MŠ Sluneční 

Pracoviště Královice, K Uhříněvsi 6 zůstane (s kapacitou 19 dětí).  

 

Pracoviště Královice (nyní kapacita 28 dětí) - výdejna i pozemek by vystačil i na nové třídy 

„moduly“, prázdná místnost v 1. patře – nejrychlejší možnost navýšení kapacity ze všech možností, 

jako problém se ukazuje neochota rodičů dojíždět do Královic. Důležité je informování rodičů 

v předstihu a vysvětlení situace, že MČ nemá lepší možnost, kam děti umístit. Otázkou je, kolik dětí 

se do modulů vejde, zda je pozemek stavební apod. – musí říci odborník. Inspirace MŠ Dubeč – je 

celá modulová. 

Dle informací RAD Zmátla pozemky v Uhříněvsi jsou, přesouvat kapacity do Královic není vhodné. 

  

Pracoviště Sluneční – nabízí se rozšířit stávající budovu o 2. NP. Zahrada kapacitu má. Stavba by 

musela proběhnout o prázdninách, ukončit případně školní rok dřív. Musí se vyjádřit odborník 

– projektant/architekt, zda je nové patro možné. 

 

MŠ Za Nadýmačem 

rekonstrukci potřebují 4 třídy (cca 100-112 dětí) bude potřeba zavřít pravděpodobně od 2023/24. 

Součástí budovy jsou i 2 novější třídy, které by měly jít stavebně oddělit. Nutno zajistit odborný 

odhad, do kdy bude budova provozuschopná z bezpečnostního i hygienického hlediska a jak dlouho 

bude rekonstrukce trvat – laický odhad délky rekonstrukce je jeden rok. Ideální by bylo rozšířit při 

rekonstrukci starou budovu o 2. NP pro její bezproblémový provoz. Toto lze i u spodního pavilonu. 



V době rekonstrukce staré budovy použít nové patro spodního pavilonu jako náhradní třídy 

(vzniknou dvě) - po rekonstrukci staré budovy by třídy sloužily pro kroužky a další aktivity. Navýšit 

kapacitu školky ale nelze, není kapacita venkovního pozemku. 

 

Dle zkušenosti s rozšířením ŠJ v loňském roce a MŠ v Královicích v letošním roce na úřadě je u 

školních investic nutné určit zaměstnance ORS, který řídí školské stavby a koordinuje u stavebních 

realizací odbory úřadu/architekta-projektanta/ředitele/ky.  

Také by měl být zřízen samostatný odbor školství, kultury, prevence a spolků. 

Školská komise doporučuje určení odpovědné osoby u každého projektu a zřízení samostatného 

odboru školství, kultury a spolků. 

 

MŠ Pitkovice 

Více rozšířit nelze. 

 

Budoucí nová MŠ V Bytovkách 

4 třídy, projektová dokumentace by měla být hotova na přelomu září/října 2022. Žádost o stavební 

povolení (sloučené řízení) lze podat koncem října 2022. Odhad délky stavby cca 2 roky po vydání 

stavebního povolení. Projekt má podporu okolních obyvatel, nutné je ale parkování mimo vnitroblok 

= závory do slepých ulic. Výuka tedy nejdříve od 2025/26. 

 

Staré moduly ze ZŠ U Obory – nutno sehnat pozemek, zasíťovat ho. Dvě třídy školní neodpovídají 

dvěma třídám mateřským, na které jsou náročnější prostorové a hygienické podmínky, nutná 

přístavba a renovace modulů, což cenově vyjde jako nový modul. 

 

Školská komise doporučuje postavit modulovou školku, pokud pak nebude potřeba, využije se pro 

DDM a další mimoškolní aktivity. 

 

R. Urbanec: Situace je kritická a představitelé politických stran by se měli domlouvat napříč 

politickým spektrem.  

 

3) Různé 

Nové moduly ZŠ U Obory 

I. Vodičková podala informace k otevření nezkolaudovaných modulů a všechny pro a proti, které ji 

vedly k tomu, že v nich byla zahájena výuka.  Na stavební úřad přišel anonymní podnět, díky 

kterému budou moduly uzavřeny. 110 dětí nelze poslat domů, hledají se tedy náhradní prostory k 

výuce. Kolaudace je plánována na 4. října.  

 

Platby do ŠJ 

Byl diskutován postup účtování plateb strávníků. Pro zkrácení doby, mezi příchozí platbou a 

připsáním částky na konto strávníka, bylo doporučeno pořízení softwaru a pomoc IT oddělení úřadu.  

Školská komise doporučuje, aby pořízení software financovala MČ. 

 

Balíček pomoci Pražanům 

S vedením ZŠ, MŠ a ŠJ byl projednán Balíček pomoci pro občany zasažené inflací od MHMP 

(podmínky, metodické pokyny, sběr a archivace žádostí apod.) Příjem žádostí je spuštěn. 

 

 

 

Zapsala: Petra Vaňková, OKÚ 

 

Ověřila: Veronika Špalková Kuželová, předsedkyně ŠK 


